
 
 

Press Release  
Towngas’ 2011 Interim Results 

 The unaudited profit after taxation attributable to shareholders of the Group for the six 
months ended 30th June 2011 amounted to HK$3,222.9 million. 

 Exclusive of profit from the sale of properties and a revaluation surplus from an investment 
property, the Group’s profit after taxation increased by approximately 16 per cent 
compared to the same period last year. 

 Gas sold in mainland China city-gas business was about 5,200 million cubic metres.  
The Group is now the largest city-gas enterprise on the mainland. 

 Earnings per share amounted to HK 40.8 cents. 

 An interim dividend for the six months ended 30th June 2011 of HK 12 cents per share 
was declared.  

(23rd August 2011) For details, please refer to the preliminary announcement of 2011 interim 
results published on the Company’s website at www.towngas.com and Hong Kong Stock 
Exchange’s website at www.hkex.com.hk.  
 
For press enquiries, please contact: 
Ms. Wong Sau Ying 
The Hong Kong and China Gas Company Limited 
Tel: 2963 3488 / Fax: 2516 7368 

* * * 
 

煤氣公司 2011 年中期業績 

 截至 2011 年 6 月 30 日止之六個月內，未經審核股東應佔稅後溢利為 
港幣 32 億 2 千 2 百 90 萬元。 

 扣除售樓溢利及投資物業重估增值之稅後溢利則較去年同期增長約 16%。 

 內地城市燃氣銷售量約 52 億立方米，集團已成為內地規模最大之城市燃氣企業。 

 每股盈利為港幣 40.8 仙。 

 宣布派發 2011 年度中期股息每股港幣 12 仙。 

新 聞 稿  

(2011年8月23日) 業績詳情請瀏覽刊登於本公司網站www.towngas.com及香港聯合
交易所網站www.hkex.com.hk之2011年中期業績初步公布。 
 
新聞界查詢： 
香港中華煤氣有限公司 
黃秀英女士 
電話：2963 3488 / 傳真：2516 7368 

http://www.towngas.com/
http://www.hkex.com.hk/

